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Onderwerp : Vragen fractie DUS over Beej Bertje 

Kenmerk : 1866333/2051031 

  

  

  

Geachte mevrouw Beenders,  

  

U heeft op 4 april schriftelijke vragen gesteld over de gesprekken die hebben plaatsgevonden met 
de belanghebbenden en de uitbater van Bee-j Bertje. In deze brief beantwoorden wij deze vragen. 
 
1. Als wij goed zijn geïnformeerd hebben er gesprekken plaatsgevonden met de dorpsraad,  
verenigingen en de uitbater van Bee-j Bertje? In welke sfeer hebben deze gesprekken  

plaatsgevonden? 

 
Op vrijdag 31 maart hebben gesprekken plaatsgevonden met de heren Timmermans en Pleunis 
van de katholieke ouderen vereniging St. Sebastiaen en achtereenvolgens met de heer Jacobs van 
de vereniging Dorpsbelangen Laar (dorpsraad). De heer Timmermans zegt te spreken namens alle 
verenigingen die gebruik maken van de maatschappelijke functie van Bee-j Bertje. Op dinsdag 4 
april heeft een gesprek plaatsgevonden met de heren Broods (exploitant) en Koerts (financieel 
adviseur) van zaal Bee-j Bertje. Van de zijde van de gemeente zijn de gesprekken gevoerd door 

Wethouder Steinbach en Hans Jansen, afdelingshoofd OCSW. 
De gesprekken hebben plaatsgevonden in een open sfeer waarin aan de gesprekspartners ruimte 
is gegeven om hun problemen op tafel te leggen en die te verhelderen. Tevens is gesproken over 
de wijze waarop de subsidiering van Bee-j Bertje door de Raad is ingekaderd en hoe het proces 
om tot een wijziging te komen moet verlopen. Tenslotte is ook een nadere toelichting gegeven op 
de beantwoording van de raadsvragen tijdens de raadsvergadering en de wijze van afhandeling 
van de motie vreemd aan de orde van de dag. 

 
2. Kunt u aangeven of er oplossingsgericht is gesproken? 
 

De intentie van de gesprekken was om te luisteren naar de belanghebbenden en om zicht te 
krijgen op hoe in de periode vanaf de herijking van het subsidiestelsel daadwerkelijk is omgegaan 
met de subsidie en de interactie tussen Dorpsbelangen, Bee-j Bertje en de verenigingen. Daarbij is 



 

 

ook actief gevraagd of de verenigingen zelf alternatieven in beeld hebben, dan wel bereid zouden 
zijn gebruik te maken van een alternatieve locatie. 
 
3. De accommodatie is nu dicht. Wanneer kan de accommodatie de deuren weer openen voor  
de verenigingen van Laar. Anders gezegd wanneer is er duidelijkheid over de oplossing van  

de ontstane problemen? 
 
Met de exploitant is verkend wat er nodig is om Bee-j Bertje voor het verenigingsgebruik te 
heropenen. Desgevraagd heeft de exploitant aangegeven geen actie te willen ondernemen totdat 
er een definitieve financiële oplossing op tafel ligt. De exploitant acht het risico te groot dat op een 
later tijdstip de accommodatie weer moet sluiten. De ouderen vereniging en de dorpsraad hebben 
verklaard begrip te hebben voor het standpunt van de exploitant. Vanuit dit gegeven kan op dit 

moment geen tijdstip worden genoemd waarop de zaal weer ter beschikking komt voor 
maatschappelijk gebruik. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens burgemeester en wethouders, 

 
 
 

 
 

 

J.T.E. Jansen 
Afdelingshoofd OCSW 

 

  
 

 

 
  

   

 
 
 
 

 
 

 
 


